

丰台区 2020~2021 学年度第一学期期末练习答案及评分参考  
初二英语

2021 年 01 月

知识运用（共 14 分）

一、单项填空（共 6 分，每小题 0.5 分）

- |      |       |       |       |
|------|-------|-------|-------|
| 1. D | 2. B  | 3. A  | 4. B  |
| 5. A | 6. C  | 7. D  | 8. A  |
| 9. C | 10. C | 11. B | 12. D |

二、完形填空（共 8 分，每小题 1 分）

- |       |       |       |       |
|-------|-------|-------|-------|
| 13. D | 14. C | 15. A | 16. B |
| 17. C | 18. A | 19. B | 20. D |

阅读理解（共 36 分）

三、阅读短文，选择最佳选项。（共 26 分，每小题 2 分）

- |       |       |       |
|-------|-------|-------|
| 21. B | 22. C | 23. D |
| 24. D | 25. A | 26. C |
| 27. A | 28. D | 29. B |
| 30. A | 31. C | 32. B |
|       |       | 33. A |

四、阅读短文，回答问题。（共 10 分，每小题 2 分）

34. It happened in the street./ In the busy street./ On the street.
35. Because the stop signs will slow the traffic and make it safer to cross the street.
36. The petition, photos and traffic counting.
37. YES./ Yes.
38. They tried their best to make a difference./  
They are responsible/helpful/wonderful.

书面表达（共 10 分）

五、文段表达（共 10 分）

**One possible version:**

### 题目一

Dear Mike,

I'm glad that you are going to visit Beijing and experience Chinese culture next year.

I think the best time to visit Beijing is in autumn, because you will feel the most comfortable then. It is neither too hot nor too cold.

If you want to know more about Chinese culture, Qianmen area is a good choice. You can drink tea and enjoy the Beijing Opera at Lao She Teahouse. And you can also taste delicious Beijing food there. Besides, the Palace Museum is a good place to learn the history of Beijing.

Hope to see you soon in Beijing.

Yours,

Li Hua

### 题目二

#### How to learn English

It is important to learn English well. Here are my ways of learning English. First, I speak English as much as possible. Second, I often write down my mistakes in my notebook. Third, when I have problems, I always ask my English teacher for help.

To learn English better, I'm going to listen to English radio programmes every day. I also plan to read one or two English novels per month. I believe "Practice makes perfect" and I will try my best to make great progress.

#### 文段表达评分标准

##### 第一档：(10~8.5分)

完全符合题目要求，观点正确，要点齐全。句式多样，词汇丰富。语言准确，语意连贯，表达清楚，具有逻辑性。

##### 第二档：(8~6分)

基本符合题目要求，观点正确，要点齐全。语法结构和词汇基本满足文章需要。语言基本通顺，语意基本连贯，表达基本清楚。虽然有少量语言错误，但不影响整体理解。

##### 第三档：(5~4分)

部分内容符合题目要求，要点不齐全。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，表达不够清楚，影响整体理解。

##### 第四档：(3~0分)

与题目有关内容不多，只是简单拼凑词语，所写内容难以理解。

